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Protokół posiedzenia nr 76/2022 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 28 grudnia  2022 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 18.00 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecna: Radna Alicja Biała  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Z-ca Burmistrza – Maciej Wróbel 

- Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

- Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

- Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

- Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz – Wingrowicz  

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Gospodarki RM Wioletta Czech, która powitała zebranych 

i stwierdziła prawomocność obrad.  

Jednocześnie poinformowała, że z uwagi na fakt, iż komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano 

ją na Przewodniczącego obrad dzisiejszego posiedzenia. 

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca obrad przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Przedstawienie informacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego na 2023 rok. 

4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1 zmiany Uchwały Nr XLIV/242/09 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 25 marca 2009 r. w sprawie 

przyjęcia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw, wynagrodzenia za pracę w dniu wolnym od pracy, 

za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród dla nauczycieli szkół podstawowych, 

gimnazjum, zespołu szkół i przedszkola prowadzonych przez Gminę Miejską Kętrzyn. 

4.2 określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców w Gminie Miejskiej Kętrzyn. 

4.3 uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Kętrzyn na rok 2023. 

4.4 przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV)  

na lata 2023-2024, 

4.5 wprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn bezpłatnej komunikacji miejskiej. 

4.6 wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. 

4.7 zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 z dnia 13 października 2016 r. w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyna. 
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4.8 udzielenia pomocy finansowej Kętrzyńskiemu Związkowi Międzygminnemu - Gospodarka Odpadami 

na realizację inwestycji „Doposażenie Gmin KZM-GO w pojemniki do selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych”. 

4.9 udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin "Barcja" w Kętrzynie na realizację inwestycji 

„Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap” 

4.10 ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej w Kętrzynie, niewygasających  

z   upływem roku budżetowego 2021. 

4.11 zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

4.12 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.  

4.13 przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie na 2023 rok 

4.14 uchwalenia Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej w Kętrzynie na  2023 rok. 

5.Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

6.Przyjęcie protokołu nr 73/2022. 

7.Przyjęcie protokołu nr 74/2022.  

8.Przyjęcie protokołu nr 75/2022. 

9.Zamknięcie posiedzenia. 

do którego nie zgłoszono zmian i który Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM  oraz Komisja Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie 

- przyjęła jednogłośnie. 

Ad. pkt 3. 

Radni zapoznali się wykazem projektów inwestycyjnych zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego na 

2023 rok i liczbą głosów jakie otrzymały w wyniku konsultacji.  

Ad. pkt.4 Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że wprowadzenie zmian w uchwale zostało spowodowane  zmianami w ustawie – Karta 

Nauczyciela, wprowadzonymi z dniem 1 września 2022 r. ustawą z dnia 5 sierpnia 2022 r. o zmianie 

ustawy - Karta Nauczyciela oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. poz. 1730) w zakresie awansu 

zawodowego nauczycieli, w tym wprowadzeniem w art. 9ca ust. 11-13 ustawy – Karta Nauczyciela 

funkcji mentora, którego zadaniem będzie wspieranie na bieżąco nauczyciela początkującego w procesie 

wdrażania do pracy w zawodzie. W związku z powyższym należy dostosować treść regulaminu 

wynagradzania ponieważ nauczyciele pełniący funkcje mentora są uprawnieni do dodatku funkcyjnego 

z tego tytułu  począwszy od dnia 1 września 2022 r. Zaproponowany projekt uchwały uwzględnia 

uprawnienie nauczyciela mentora do dodatku funkcyjnego od początku roku szkolnego 2022/2023. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną. 
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4.2 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że w związku z nowelizacją ustawy Prawo oświatowe z dnia 14 grudnia 2016 r. 

zmienionej ustawą z dnia 15 września 2022 r. o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy               

o finansowaniu zadań oświatowych, art. 39 ust. 3 zobowiązuje radę gminy do podjęcia uchwały 

określającej stawkę za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców do placówek oświatowych. Ustalona 

kwota nie może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy 

z dnia 6 września 2001r. o transporcie drogowym. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” , 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu – wyraziła opinię pozytywną. 

4.3 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały. 

Radny Daniel Sapiński uważa, że przedmiotowy program jest dobrze i rzetelnie sporządzony. Jest 

prosty, czytelny i realny do zrealizowania. Bardzo niepokojący jest wskaźnik dotyczący przemocy. 

Zwrócił uwagę, że przemoc dzieje się również na poziomie psychicznym. Ważne jest edukowanie 

uczniów, rodziców i nauczycieli aby potrafili oddziaływać i zapobiegać. Radny zwrócił uwagę, że błędnie 

wpisano jako wykonawcę programu MOPS na ( str. 29 programu rozdział 9. w akapicie 3 należy 

wykreślić „oraz Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej” i „w porozumieniu z MOPS”.) 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych  Katarzyna Kopeć poinformowała, że błąd powstał          

w wyniku skopiowania tekstu z poprzedniego programu. 

Radny Czesław Ćwik stwierdził, że program jest bardzo dobry i powinien być uchwalony na dłuższy 

okres, gdyż powinien obejmować działania długofalowe. 

Radny Czesław Ćwik poprosił o przygotowanie informacji na sesję jaka firma przeprowadziła 

diagnostykę ?  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się”, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu – wyraziła opinię 

pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 1 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu– wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

3 głosy „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.4 Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Katarzyna Kopeć omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że do szczepień w latach 2023-2024 zakwalifikowane zostaną dziewczynki z rocznika 

2008-2011 zamieszkałe na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. Edukacja zdrowotna skierowana będzie 
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natomiast do dziewcząt i chłopców z powyższych roczników zamieszkujących na terenie Miasta Kętrzyn 

oraz do ich rodziców, opiekunów prawnych. Realizacja niniejszego programu pozwoli na uzupełnienie 

świadczeń, finansowanych przez Narodowy Fundusz Zdrowia o działania z zakresu profilaktyki 

zdrowotnej, promocji zdrowia. 

Radny Rafał Rypina zapytał, czy realizacja programu pociąga skutki finansowe i czy możemy podjąć 

uchwałę jak nie ma kontrasygnaty skarbnika. 

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec odpowiedziała, że to jest na razie program. Przyjmujemy program, 

nie mamy zabezpieczonych środków finansowych, w momencie kiedy będzie znana ilość potrzebnych 

szczepionek, wtedy zostaną zabezpieczone środki. 

Innych uwag nie wniesiono. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się”, 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu– wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

3 głosy „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.5 Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

omówiła projekt uchwały i zgłosiła autopoprawkę burmistrza miasta Kętrzyn do projektu uchwały                 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn bezpłatnej komunikacji miejskiej. 

Poinformowała, że powyższe zmiany wprowadza się, ponieważ zapis „ Lecz nie wcześniej niż 1 stycznia 

2023r. jest zbędny. Projekt uchwały przygotowany w listopadzie, a co za tym idzie istniała możliwość 

podjęcia, ogłoszenia i wejścia w życie uchwały przed terminem 1 stycznia 2023r.  

Radny Rafał Rypina stwierdził, że w obiegu medialnym jest informacja, że od 1 stycznia komunikacja 

będzie bezpłatna. Ma wątpliwości, gdyż powyższa uchwała wchodzi w życie 14 dni po opublikowaniu.  

Radny Zbigniew Nowak – uważa, że przedmiotowa uchwała powinna być przygotowana wcześniej                  

i z powodu zaniedbań nie będziemy mieli bezpłatnej komunikacji od 01.01.2023 r. 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

poinformowała, że jesteśmy w trakcie reorganizacji i w sytuacji wyjątkowej Burmistrz Miasta może to 

zrobić zarządzeniem wprowadzić bezpłatną komunikację dopóki opublikuje się uchwała. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 1 głosów „przeciw”,  

1 głos „wstrzymujący się” – zaopiniowała pozytywnie autopoprawkę. 

Następnie  
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Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną projektu uchwały wraz z 

autopoprawką, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną uchwały wraz z autopoprawką , 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”,  

1 głosów „wstrzymujący” się” – wyraziła opinię pozytywną uchwały wraz z autopoprawką. 

4.6 Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

omówiła projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców. 

Poinformowała, że celem zaspokojenia potrzeb mieszkańców wskazuje się wstępne miejsce lokalizacji 

przystanku komunikacji miejskiej na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn w pasie drogi powiatowej nr 3803N 

ul. Budowlanej (dz. nr 9/6 obręb 4). 

Radny Zbigniew Nowak – poprosił o informacje na sesje, czy miasto wystąpiło do Zarządu Dróg 

Powiatowych aby uzgodnić lokalizację przystanku i sposób finansowania? 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

3 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.7 Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz – Wingrowicz 

omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/164/16 z dnia 13 października 2016 r.  

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyna. Poinformowała, że 

zgodnie z Ustawą z dnia 17 listopada 2021 r. o zmianie ustawy o odpadach oraz niektórych innych ustaw  

z pojęcia odpadów komunalnych wyłączono odpady budowlane i rozbiórkowe, jednakże odpady te w 

dalszym ciągu pozostają w kręgu zainteresowań każdej gminy, która musi zapewnić ich odbiór w punkcie 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych (PSZOK). Tym samym, w terminie do końca 2022 r. 

niezbędne jest dostosowanie wszystkich uchwał kształtujących gminne systemy gospodarki odpadami 

do zmian wyłączających odpady budowlane i rozbiórkowe z zakresu odpadów komunalnych. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 6 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną. 
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4.8 Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że udziela się z 

budżetu Gminy Miejskiej Kętrzyn pomocy finansowej Kętrzyńskiemu Związkowi Międzygminnemu - 

Gospodarka Odpadami na realizację inwestycji „Doposażenie Gmin KZM-GO w pojemniki do selektywnej 

zbiórki odpadów komunalnych”. Pomoc finansowa, zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze 

środków budżetu Gminy Miejskiej Kętrzyn na 2023 rok w wysokości 51.240,00 zł stanowiącą 25,62 % 

ogółu wymaganego wkładu własnego do inwestycji. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 6 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

1 głos „wstrzymujący się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.9 Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały. Poinformowała, że udziela się z 

budżetu Gminy Miejskiej Kętrzyn pomocy finansowej Związkowi Gmin „Barcja” z przeznaczeniem na 

realizację inwestycji „Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn - Gierłoż – Parcz – I etap”. Pomoc 

finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miejskiej Kętrzyn na 

2023 rok w wysokości 50.000,00 zł. 

Radny Zbigniew Nowak – uważa, że warto by było raz w roku złożyć sprawozdanie z działalności Związku 

Gmin „Barcja”.  

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 2 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.10 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

budżetowych Gminy Miejskiej w Kętrzynie, niewygasających z upływem roku budżetowego 2021. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 

głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.11 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 
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Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.12 Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kętrzyn na rok 2022. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 2 głosy „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się” – wyraziła opinię pozytywną, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinię pozytywną. 

4.13  Komisje zapoznały się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Kętrzynie na 2023 rok. 

Radny Jerzy Baranowski – zgłosił poprawkę do projektu uchwały o wykreślenie słowa rzetelności                   

w kontroli pn „ Kontrola Straży Miejskiej pod kątem rzetelności realizacji ustawowych zadań w 2022 r. 

 Następnie przystąpiono do głosowania poprawki. 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 0 głosów „za”, 5 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – zaopiniowała negatywnie poprawkę, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy 

„wstrzymujące się” – zaopiniowała pozytywnie poprawkę, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – zaopiniowała pozytywnie poprawkę. 

Następnie  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – wyraziła opinię pozytywną. 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną uchwały wraz z poprawką , 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

2 głosy „wstrzymujące” się” – wyraziła opinię pozytywną uchwały wraz z poprawką . 

4.14 Komisje zapoznały się z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Ramowego Planu Działania 

Rady Miejskiej w Kętrzynie na  2023 rok. 

Radny Zbigniew  Nowak – zgłosił poprawkę  o wpisanie w planie pacy rady na 2023 r. w miesiącu 

kwietniu „Informacja o stanie ochrony zdrowia w mieście”. 

Następnie przystąpiono do głosowania poprawki. 
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Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – zaopiniowała pozytywnie poprawkę, 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się” – zaopiniowała pozytywnie poprawkę, 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

1 głosów „wstrzymujący się” – zaopiniowała pozytywnie poprawkę. 

Następnie  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – wyraziła opinię pozytywną. 

Komisja Gospodarki Komunalnej RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się” – wyraziła opinie pozytywną uchwały wraz z poprawką , 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

1 głosy „wstrzymujący” się” – wyraziła opinię pozytywną uchwały wraz z poprawką . 

Ad.pkt.5. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Rafał Rypina zgłosił wniosek o przekazania Zarządzenia Burmistrza Miasta Kętrzyn, 

zaopiniowany przez radcę prawnego, w sprawie wprowadzenia od stycznia 2023 r. na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn bezpłatnej komunikacji miejskiej.  

Radny Rafał Rypina zwrócił się z prośbą, w związku z negatywnym zachowaniem się Naczelnik Wydziały 

Oświaty w stosunku do radnych, o zmianę osoby referującej sprawy wydziału. 

Ad.pkt.6. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 73/2022 nie zgłoszono poprawek 

i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za -  przyjęto protokół.  

Ad.pkt.7. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 74/2022 nie zgłoszono poprawek 

i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za -  przyjęto protokół.  

Ad.pkt.8 Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 76/2022 nie zgłoszono poprawek 

i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za -  przyjęto protokół.  

Ad. pkt.9. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec omówienia porządku obrad,  Przewodnicząca  zamknęła  posiedzenie. 

 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  

 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                           (-) Helena Szymkiewicz 


